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§ 1   

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och alla hälsades välkomna av ordföranden Louise Lindström.  

 

§ 2   

Val av protokollsjusterare 

Anders Mothander valdes att jämte ordföranden justera protokollet.  

 

§ 3  

Föregående protokoll 

Protokoll fört vid rådets sammanträde den 10 december 2012 samt PM upprättat vid inställt 

möte i rådet den 4 februari 2013 godkändes och lades till handlingarna.   

  

§ 4   

Utbyggnad av LSS-boenden i Hagastaden   

Mikael Josephson informerade om att de första fem bostadskvarteren i Hagastaden nu ska 

byggas och kommer att omfatta drygt 900 bostäder. Kommunfullmäktiges mål är att 5 % av 

all nybyggnation ska upplåtas till lägenheter för särskilt boende, med prioriterad inriktning 

boenden för personer med funktionsnedsättning. Förvaltningen arbetar aktivt för att kunna nå 

kommunfullmäktiges mål och diskussioner pågår om att inrymma både gruppbostäder och 

servicebostäder. Rådet poängterade vikten av att kommunfullmäktiges mål följs även i 

kommande byggetapper.   

  

§ 5   

Träfflokalen Balder  

Susanna Halldin informerade om de förändringar som nu genomförs vad gäller träfflokalen 

Balder och som bl.a. innebär att verksamheten fortsättningsvis enbart kommer att rikta sig 

till boende på Norrmalm. Träfflokalen kommer att vara öppen tre dagar i veckan. Övriga 

dagar kommer studiecirkelverksamhet att bedrivas. Rådet är angeläget om att den fortsatta 

verksamheten följs upp och utvärderas och att även brukarna då får komma till tals. Med 

tanke på verksamhetsplan och budget 2014 är det viktigt att återrapportering till rådet görs 

senast i oktober/november månad.     

 

§ 6 

Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 21 mars     

Gunilla Schedin föredrog.   

 

Ärende 15  

Bidrag till frivilligorganisationer 

 

Ärende 16 

Redovisning av verksamhet med personligt ombud 
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§ 7 

Stadens brukarundersökning 2012  

Mikael Josephson informerade om resultatet av brukarundersökningen som omfattar daglig 

verksamhet, grupp- och servicebostäder, korttidshem samt boendestöd och sysselsättning.  

 

§ 8  

Funktionshinderrådsutbildning / IT-konferens 

a) Ordföranden Louise Lindström påminde om den utbildning HSO genomför under året 

riktad till ledamöter i stadens funktionshinderråd. Syftet med utbildningen är att höja 

kvaliteten i rådens arbete.  

b) Louise Lindström informerade om inbjudan till IT-konferens angående digital 

delaktighet för personer med funktionsnedsättning och äldre. Siw Lideståhl informeras 

om inbjudan.  

 

§ 9  

Bevakningslistan   

Bevakningslistan uppdaterades. Rådet önskar vid nästa sammanträde få en återrapportering 

av vad som gjorts och vad som eventuellt återstår att göra när det gäller tillgängligheten på 

Tulegatan 13. Rådet vill också få en rapport om vad som händer när det gäller delaktighets-

aktiviteterna.   
 

§ 10 

Frågor som rådet önskar lyfta till förvaltningens kommunikationsstrateg 

a) Funktionshinderrådets folder ska uppdateras. 

b) Rådet framhöll att protokoll från rådets sammanträden fortfarande saknas på stadens 

webb-plats och att det är angeläget att protokollen läggs ut snarast.   

 

§ 11 

Övriga frågor 

a) Louise Lindström informerade om att Bemötandeguiden nu finns på stadens webbplats. 

b) Presidiet bjuds in till rådets möte i maj eller juni.  

c) Louise Lindström tackade Anders Mothander, som nu lämnar sitt uppdrag i rådet, för 

hans insatser. Anders Mothander tackade för ett givande samarbete i rådet.   

 

§ 12 

Mötets avslutande  

Ordföranden Louise Lindström tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet.  

 

§ 12  

Nästa sammanträde i funktionshinderrådet 

Nästa sammanträde äger rum den 15 april klockan 15.00 -16.30, med förmöte kl. 14.00, i 

lokal Svea, plan 1.  

 

  


